
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. november 2023

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål F
Mener ministeren, at det er rimeligt, at der er boligejere, som bliver utilsigtet ramt af de 
nye ejendomsvurderinger, f.eks. hvor boligejere ejer huse på lejet grund, og hvor den 
politisk aftalte skatterabat ikke nødvendigvis kommer til sikre, at de ikke skal betale mere 
boligskat? Der henvises til artiklen i Ekstra Bladet ”Vildt krav til Thomas: Er det Danmarks 
dyreste huslejestigning?” af 19. november 2023.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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